
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 23. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 960
Det er som udgangspunkt ikke tilladt at dyrke industrihamp i drivhuse uden særlig dis-
pensation, selvom kontrollerede forhold som netop drivhuse kan styrke forsknings- og 
innovationsmuligheder, eksempelvis i forbindelse med avlsprogrammer. Vil ministeren 
redegøre for, om de gældende restriktioner begrænser forskningen i industrihamp, og om 
der er planer om at forbedre vilkårene for dyrkning af industrihamp generelt – herunder i 
kontrollerede miljøer som drivhuse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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